

XT740/750/760 滑移装载机参数

	XT740滑移装载机	XT750滑移装载机	XT760滑移装载机
外型尺寸 Overall dimensions	3272 mm × 1600 mm × 2025mm	3625 mm × 1830 mm × 2093mm	3849 mm × 1950 mm × 2083mm
整机重量 Operating weight	3200kg	3600 kg	3900 kg
轮胎规格 Tires	10-16.5NHS 10RP	12-16.5NHS 10RP	12-16.5NHS 10RP
铲斗容量 Bucket capacity	0.42m ³	0.55m ³	0.65m ³
额定载荷 Rated load	750kg	950kg	1100kg
卸载高度 Dumping clearance	2340mm	2365 mm	2479 mm
卸载距离 Dumping reach	495mm	625 mm	748 mm
动臂提升时间 Raising time	< 5s	< 5 s	< 5 s
三项和 Total cycling time	< 10s	< 10.5s	< 10.5s
掘起力 Breakout force	> 20kN	22kN	22kN
轴距 Wheel base	996mm	1116 mm	1246 mm
轮距 Tread	1300mm	1475 mm	1475 mm
发动机 Engine	洋马 可选配PERKINS	洋马	潍柴道依茨
型号 Model	4TNV84T-ZKSU / 404D-22	4TNV98-ZPLYS	D226B-4
额定功率 Rated power	39.9 / 37.3kW	50.8kW	60kW
额定转速 Rated speed	2800 / 2800r/min	2400 r/min	2500 r/min
最大行驶速度 Traveling speed	13.6 / 13.6km/h	12.5 km/h	12 km/h

随技术进步，产品结构、参数将不断改进，恕不另行通知。
Structure and specification are subject to change without notice.

 徐州徐工特种工程机械有限公司
XUZHOU XUGONG SPECIAL CONSTRUCTION MACHINERY CO.,LTD.

XT740/750/760 Skid Loader
滑移装载机



XT740 / 750 / 760 滑移装载机

XT740/750/760 Slipping loader

主要技术特点



- ① 液压油箱、燃油箱与底盘融为一体,节省空间,机器更为强健。
Chassis integrated with hydraulic tank and fuel tank makes space saving and machine more robust.



- ② 采用国际著名的洋马发动机和力士乐液压件,确保机器能胜任各种工作。
The use of World famous Yanmar engine and Rexroth hydraulic parts ensures the machine can qualify itself to all kinds of operating work.



- ③ 自动调平系统, 动臂上升时, 铲斗能保持平举状态。
Automatic leveling system; while boom moves up, bucket will stay parallel.



- ④ 比例控制的先导手柄容易操作,省力,使得操作者能够很快的熟练操作机器,不易疲劳。
Proportional pilot handle is easy to operate. Operators can work quickly and comfortably with little efforts.



- ⑤ 采用国际通用的快换装置,能够快速方便的更换各种附件。管路的快速接头也是标准的。绝大多数其它厂商的附件都能在该滑移装载机上使用。
The universal quick change device can realize the quick and convenient replacement of all kinds of attachments. The quick-connect couplings of pipeline are above standard. The majority of attachments from other manufacturers can be used on the machine.



- ⑥ 驾驶室空间宽敞视野良好,所有的仪表都布置在前方容易观察的地方。
Spacious cab with all the instruments observed easily in front of the place.



- ⑦ 按钮开关都触手可及,安全扶手可以防止人意外离开座椅,并设有四道安全措施,确保操作人员操作安全。
All switches can be easily-touched. Safe armrest can prevent operators from the seats accidentally with 4 safety measures ensuring the safe operation.



- ⑧ 驾驶室可以大角度前翻;发动机的油门有手动控制与脚踏加速控制两种形式,极大的方便了操作;可以更换多种附件。
Cab can be turned ahead with a wide-angle. Accelerator has two kinds: manual control and pedal accelerating control, which makes operation easy. More attachments can be replaced on the machine.